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Обраний депутатом Одеської обласної ради від міста Ізмаїл від Політичної партії 
"БЛОК ПЕТРА ПОРОШЕНКА "СОЛІДАРНІСТЬ". У відповідності до ст. 16 Закону 
України «Про статус депутатів місцевих рад», маю за честь інформувати громадськість 
про свою депутатську роботу за звітний період.

У 2019 році нам разом з однодумцями вдалося вирішити багато життєво важливих 
питань виборців, цей період запам’ятається як чималими здобутками, так і планами на 
майбутнє в розвитку нашої громади. Свою роботу я продовжую організовувати і 
проводити у пріоритетних напрямах розвитку місцевого самоврядування, захисті інтересів 
громади, а також реалізації доручень виборців у межах депутатських повноважень.

Зокрема, я постійно майже щодня спілкуюсь з виборцями, жителями міста та 
регіону, підтримую зв'язки з трудовими колективами, співпрацюю з органами місцевого 
самоврядування, державними і громадськими організаціями, аби завжди бути 
поінформованим про потреби і проблеми людей та вчасно на них реагувати.

Одним із основних обов’язків своєї діяльності, як депутата обласної ради, вважаю 
участь у пленарних засіданнях ради та роботу в постійній комісії, а тому на особистому та 
постійному контролі тримаю рішення обласної ради з питань, що належать до 
повноважень комісії.

За звітний період Одеською обласною радою проведено 10 пленарних засідань, на 
яких прийнято близько трьохсот питань, важливих для громад нашого регіону.

Особливо важливим вважаю вчасне прийняття таких документів, як бюджети 
Одеської області на 2019 на 2020 роки, якими передбачено фінансування важливих для 
Одещини програм, інфраструктур економічних та соціальних проектів, які відповідають 
загальній Стратегії економічного та соціального розвитку Одеської області та інтересам 
місцевих громад.

Відповідно до рішення обласної ради «Про обрання голів постійних комісій 
Одеської обласної ради VII скликання» в Одеській обласній раді VII скликання, я входжу 
до складу постійної комісії обласної ради з питань бюджету, фінансово-економічної 
політики та банківської діяльності в якості секретаря комісії.

Під головуванням Абрамової Є. Г. у звітному періоді наша комісія провела 16 
засідань, на яких розглянуто більше ста важливих питань. Крім того, члени постійної 
комісії взяли участь у спільному засіданні постійних комісій обласної ради по 
обговоренню питань порядку денного сесій обласної ради VII скликання. Також нами 
було розглянуто та опрацьовано проект рішення «Про обласний бюджет Одеської області 
на 2020 рік», який затверджено рішенням сесії обласної ради. Протягом звітного періоду 
розглядались питання щодо перерозподілу бюджетних призначень головних 



розпорядників коштів у міжсесійний період, а також розподіл та перерозподіл 
трансфертів, які область отримувала з державного бюджету.

З метою контролю за своєчасним освоєнням бюджетних коштів,передбачених на 
фінансування об’єктів соціально-культурного призначення області у 2019 році, постійною 
комісією щомісячно розглядались питання освоєння коштів в частині об’єктів, видатки по 
яких здійснюються у 2019 році за рахунок бюджету розвитку.

Успішна розбудова Ізмаїлу слугує наявним прикладом взаємодії обласної та 
місцевої органів влади. Так, за звітний період у м. Ізмаїлі за рахунок співфінансування з 
обласного та міського бюджету тривала успішна реалізація багатьох соціальних проектів.

Зокрема, з обласного бюджету виділено більше шести млн. грн. на будівництво 18- 
квартирного будинку на вул. Покровській для соціально незахищених громадян. 
Закінчення будівництва та передача квартир відбудуться у 2020 році. Новими володарями 
квартир стануть діти-сироти, учасники АТО та діти з багатодітних сімей.

Також тривають ремонтні роботи у ДНЗ «Світлячок», який знаходиться в житловому 
районі «Південний». На проведення робіт з обласного бюджету було виділено 5 млн. 297 
тис. грн. Наразі в районі проживає достатня кількість багатодітних сімей, але діє лише 
один дитячий садок. Тож деяким дітям доводиться кожного ранку їздити міським 
транспортом до інших районів міста аби відвідувати дошкільні навчальні заклади. 
Будівництво ДНЗ «Світлячок» дозволить у повній мірі вирішити це питання, заощадити 
час та кошти батьків та дітей.

Наймасштабнішим проектом є капітальний ремонт вул. Некрасова та Східної. На 
його проведення з обласного бюджету було виділено 10 млн. грн. По вул. Некрасова 
здійснюється рух великогабаритного транспорту у напрямку Кілїї та целюлозно- 
картонного комбінату в об’їзд центральної частини міста. В ході ремонту застосовується 
технологія холодного ресайклінгу, що значно збільшує експлуатаційний термін служби 
дорожнього полотна. Також тут ведеться будівництво тротуарів, проведення мереж 
освітлення, тепло і водопостачання та водовідведення. У минулому році дорожні роботи 
були завершені на ділянці від перехрестя з провулком Суворова та до вул. Жуковського.

Також за участю обласного бюджету були проведені наступні ремонти та 
реконструкції об’єктів:

- капітальний ремонт ДНЗ № 19 «Маяк» та прилеглої території по пр. Миру,34-а (в 
т.ч. за рахунок обласної субвенції на 2019 р. - 623292,51 грн.);

капітальний ремонт комунального дошкільного навчального закладу 
комбінованого типу ясел-садка № 33 "Теремок" по вул. Шевченка,5/1, № 10 «Ручеёк», № 
34 «Дельфінятко» по вул. Поперечна,2-а, ДНЗ № 19 «Маяк», ДНЗ №17 "Світлячок";

- капітальний ремонт будівлі комунального неприбуткового закладу освіти 
Ізмаїльської, міської ради «Український ліцей з поглибленим вивченням іноземних мов 
імені Т.Г. Шевченка» по вул. Горького, 1А (в т.ч. за рахунок не наіменованих залишків 
обласної субвенції на 01.01.2019 р. - 1233005,56 грн), спеціалізованої ЗОШ № 1 
ім.О.В.Суворова І-ІІІ ступенів з поглибленим вивченням англійської мови по пр.



Суворова, 15-а (в т.ч. за рахунок залишку освітньої субвенції на 01.01.2019 р. - 78672,43 
грн..та за рахунок обласної субвенції на 2019 р. - 482169,54 грн.), загальноосвітнього 
політехнічного ліцею ІІ-ІП ступенів по пр. Суворова, 53 (в т.ч. за рахунок залишку 
освітньої субвенції на 01.01.2019 р. - 244676,31 грн.), ЗОШ № 8 (в т.ч. за рахунок залишку 
освітньої субвенції на 01.01.2019 р. - 294000,00 грн. та за рахунок обласної субвенції на 
2019 р - 80480,48), ЗОШ № 6 (в т.ч. за рахунок залишку освітньої субвенції на 01.01.2019 
р. - 403208,55 грн., за рахунок не наіменованих залишків обласної субвенції на 01.01.2019 
р. - 231029,00 грн.), ЗОШ № 4 (в т.ч. за рахунок залишку освітньої субвенції на 01.01.2019 
р. - 279957,25 грн.), ЗОШ № 7 (в т.ч. за рахунок залишку освітньої субвенції на 01.01.2019 
р. - 220402,92 грн.та за рахунок обласної субвенції на 2019 р. - 20626,08 грн.), ЗОШ № 9 
(будівля літ. "А" другий блок) (в т.ч за рахунок обласної субвенції на 2019 рік - 658381,10 
грн), ЗОШ №6 І-ІІІ ступенів м. Ізмаїл Одеської області (заміна вікон) (в т.ч. за рахунок 
обласної субвенції на 2019 рік-276 223,50 грн);

- капітальний ремонт будівлі комунального некомерційного підприємства 
Ізмаїльської міської ради "Ізмаїльський міський центр первиннної медико-санітарної 
допомоги" (оздоблювальні роботи) в м. Ізмаїл Одеської області ( в т.ч. за рахунок залишку 
медичної субвенції на 01.01.2019 р. - 220114,80 грн., за рахунок не наіменованих залишків 
обласної субвенції на 01.01.2019 р. - 251976,39 грн., за рахунок обласної субвенції на 2019 
рік - 243857,71 грн), КЗ "Ізмаїльський міський центр соціально-психологічної реабілітації 
дітей" по вул. Кафедральна, 20 (в т.ч. за рахунок обласної субвенції на 2019 рік - 87287,86 
грн) та КП «Ізмаїльський територіальний центр соціального обслуговування» по пр. 
Миру,27-а;

- капітальний ремонт вбиральні в районі діорами "Штурм фортеці Ізмаїл" (в т.ч. за 
рахунок обласної субвенції на 2019 рік - 1287928,56 грн) та капітальний ремонт мереж 
зовнішнього освітлення внутрішньоквартальних проїздів в межах вулиць Франка Івана - 
Рєпіна - Шевченка - пр. Миру (в т.ч. за рахунок не наіменованих залишків обласної 
субвенції на 01.01.2019 р. - 93301,13 грн.);

- капітальний ремонт ПК ім. Т.Г. Шевченка (в т.ч. за рахунок обласної субвенції на 
2019 рік - 529175,16 грн) та реконструкція нежитлових приміщень по вул. Гагаріна,2а для 
розміщення комунальної установи Ізмаїльської міської ради «Ізмаїльський міський 
інклюзивно-ресурсний центр» (в т.ч. за рахунок коштів субвенції з обласного бюджету на 
2019р. 240266,53 грн.);

- капітальний ремонт стадіону по вул. ПокровськаД (в т.ч. за рахунок обласної 
субвенції на 2019 рік - 200922,59 грн);

- триває реконструкція незавершеного будівництва загальноосвітньої школи по вул. 
Івана Франка в м. Ізмаїлі під спортивну школу (в т.ч. за рахунок наіменованих залишків 
обласної субвенції на 01.01.2019 - 3280549,24 грн. та за рахунок обласної субвенції на 
2019 рік-2750000,00 грн. )

- капітальні ремонти бібліотек-філій комунальної установи Ізмаїльської міської ради 
"Централізована бібліотечна система для дітей" по вул.Дунайській, 46 , по пр. Миру, 17 (в 
т.ч. за рахунок обласної субвенції на 2019 рік - 1268854,43 грн).



Сьогодні ремонтні роботи проводяться практично по всьому місту, будуються нові 
дороги, асфальтуються вулиці, де ніколи не було твердого покриття. Благоустрій 
торкнувся всіх міських парків і скверів.

У листопаді 2019 року розпочалась реалізація проекту реконструкції аеропорту 
«Ізмаїл». Під час виїзної наради в аеропорту за участю народного депутата України 
Анатолія Урбанського та заступника голови Одеської обласної ради Юрія Дімчогло були 
сплановані етапи реконструкції ізмаїльського аеропорту. Серед запланованих робіт - 
капітальний ремонт існуючої злітної смуги та дороги, місця для відстою літаків, будівлі 
аеровокзалу, капітального ремонту та установки навігаційного обладнання та огорожі. Ці 
роботи планують завершити до кінця 2020 року. До то ж є інформація, що авіаційна 
компанія «Одеса» в найближчрму майбутньому планує відкрити авіасполучення з 
районними центрами області. Крім того, компанія має намір відродити санітарну авіацію - 
при необхідності доставляти медиків у віддалені населені пункти регіону.

Ефективна комунікація з жителями міста не лише підвищує кредит довіри до 
депутата, а й дає можливість його виборцям бути почутими. Як депутат Одеської обласної 
ради, за звітний період мною проведено 21 прийом громадян на яких було прийнято 
майже 300 людей. Найбільше мешканці області потребували матеріальної допомоги на 
лікування, оздоровлення, просили посприяти у безкоштовному лікуванні. Також 
звертались за консультаціями щодо можливості поліпшення житлових умов, 
функціонування навчальних закладів у деяких районах, працевлаштування тощо. Усім 
громадянам була надана можлива допомога та сприяння у вирішенні питань, необхідні 
юридичні консультації та роз’яснення законодавства.

Депутатський рік пройшов плідно. Вважаю справою честі допомагати жителям 
Одеської області та м. Ізмаїл і надалі гарантую чесно та цілеспрямовано брати на себе 
зобов’язання щодо розвитку нашого краю, виконувати свої обіцянки та виправдовувати 
сподівання виборців.

Р. А. Абашев


